[bookmark: _Hlk146206367]附件①：作品报名表

	第六届艺术与科学国际作品展作品报名表

	作者姓名
	
	单位
	

	作者国籍
	
	作品所在地
	

	联系电话
	
	电子邮箱
	

	作品名称    
	《               》
请以附件形式提交作品的多角度清晰照片（前、后、左、右、上、下6个角度）、视频；如果作品上有文字，请附文档说明原文。
注：图片jpg格式，CMYK色彩模式，分辨率300dpi，最大不超过A4幅面（短边不小于210mm。*297mm）。

	创作时间
	
	作品尺寸
（厘米、分钟…）
	

	作品类别
（绘画、雕塑、NFT…）
	
	作品数量
（件、套…）
	

	材质
	
	作品价格
（人民币）
	

	作品设计说明，包括作品的载体形式、材料以及含义等说明：







	对展览场地和展览条件或设备的要求：






	作者简介、其他需要说明的情况：






请将作品电子资料及报名表提交至邮箱：artandscience@tsinghua.edu.cn
Annex I: Entry Form for Works
	Entry Form for Works for the 6th Art and Science International Exhibition and Symposium

	Author's Name
	
	Affiliation
	

	Author's Nationality
	
	Location of the Entry
	

	Contact Number
	
	Email
	

	Title of the Entry
	"                        "
Please submit High-definition photos and videos of your work from multiple angles (front, back, left, right, top, and bottom) in the form of an attachment. If there is text on the work, please attach a document explaining the original text.
Note: Photos in jpg format, CMYK color mode, with a resolution of 300dpi and a short edge of no less than 210mm.maximum size of A4 (210mm * 297mm).

	Time of Creation
	
	Size of the Entry
 (cm, minutes, etc.)
	

	Category
(Painting, Sculpture, NFT, etc.)
	
	Quantity of the Entry
(piece, set)
	

	Material of the Entry
	
	Declared Value
(USD)
	

	A description of the design of the entry, including the carrier form, material and meaning of the entry:





	Requirements for exhibition space and exhibition conditions or equipment:




	Author's profile and other information that needs to be explained:





Please submit your works’ electronic materials and the entry form to: artandscience@tsinghua.edu.cn
